
 

 

 

PROTOKÓŁ  NR XIV/2011 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 8 grudnia 2011 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 13 radnych. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1205, a zakończyła o godzinie 1213 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
 

 

 



Do pkt.1. 

Zdzisław Michael Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia sesji, stwierdził, że 

ustawowy skład rady wynosi w przypadku gminy Paczków 15 radnych. Następnie 

poinformował, że na sesji obecnych jest 13 radnych nieobecna jest radna Bernadeta Gołuszko, 

radna Jolanta Kalisz, po czym stwierdził prawomocność obrad.  

Do pkt 2. i do pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że dzisiejsza sesja Rady Miejskiej została 

zwołana na wniosek Burmistrza Gminy Paczków z dnia 5 grudnia 2012 r.  

zał. nr 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad  

3. Odczytanie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

5. Zakończenie obrad. 

Z. Michael na sekretarza obrad zaproponował Panią Eugenię Romańczyk - radną.  

Eugenia Romańczyk - wyraziła zgodę.  

Rada jednogłośnie wybrała Eugenię Romańczyk na sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że pkt 3 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych. 

Burmistrz przeprosił, za to, że tak się stało, że radni muszą poświecić swój prywatny czas na 

uchwałę, która była już raz poprawiana i w wyniku tej poprawy przekroczono pewną stawkę, 

która spowodowałaby, że podatek w jednej z grup wzrósłby prawie o 80%, a powiedziano 

wszystkim, że będzie to 10%. Jest to nasz błąd niedopatrzenie i wina. Przeprosił w imieniu 

swoim i pracowników, że musieli się radni wstawić, żeby poprawić tylko jedną uchwałę.  

Skarbnik poinformował, że błąd wynika z tego, że zmieniono tonaże, od niektórych pojazdów 

samochodowych. Zrobiono to tylko w tym celu, aby łatwiej było wyliczyć skutki niestosowania 

stawek maksymalnych, które są w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych w zakresie podatku 

od środków transportowych. Jeżeli chodzi o ostatnią zmianę uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych to zmiana dotyczyła § 1 pkt 4 i § 1 pkt 

6 uchwały. Było w poprzedniej uchwale określone, że przedział dla którego będzie się stosować 

stawki będzie obowiązywał os 25 do 37 ton w zakresie ciągnika siodłowego lub balastowego 

 



przystosowanego do używania łącznie z przyczepą czy też naczepą o dopuszczalnej masie 

całkowitej zespołu pojazdów. Zrobiono to inaczej niż w ustawie co spowodowało to, że stawki 

były określone za nisko niż minimalne z ustawy. Jeżeli nadzór uchyliłby tą uchwałę wówczas o 

80% wzrosłaby stawka dla tych środków transportowych, a zamiar Rady Miejskiej i Burmistrza 

był taki, że te podatki mają wzrosnąć tylko i wyłącznie 10%. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymującym się”  
Uchwała nr XIV/101/2011 została podjęta. 

zał. nr 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 4 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 5. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Michael 

zamknął XIV sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

 
Sekretarz obrad: 

Eugenia Romańczyk     

 

Protokołowała: 

Alicja Góral Sowa 

 
 
 
 

 


